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Sammendrag fra Kalundborg Bridgeklub bestyrelsesmøde d. 24. april 2025. 

Deltagere på bestyrelsesmødet:  

Connie Lundqvist, Helle Larsen, Jane Mollerup, Jan Petersen, Kjeld Alfast, Lars Thymark, MarƟn Høgh-Sørensen 

Pkt. Indhold 
1 Valg af ordstyrer Resultat: Jan er valgt som ordstyrer   

 
2a Velkommen til Connie og Helle 

Resultat: Lars var meget glad for at byde velkommen til Connie og Helle til bestyrelsen.  
                  

2b Godkendelse af dagsorden Resultat: OK   
  

3 Godkendelse af referat fra sidste møde: 26. februar 2025 Resultat: OK  
 

4 
 

Formandens ´hjørne´   
Herunder blandt andet:  
4a) ’reflektioner’ fra GF (GeneralForsamlingen) 
4b) Distriktets generalforsamling 
4c) Status for tilmeldinger til næste sæson 
 
Vedr) 4a ’reflektioner’ fra generalforsamlingen 
Resultat: 
Budget og kontingent blev diskuteret. 
Kommentar fra klubmedlemmer: Der bør gives øget støtte til juleafslutning og GF.  
Kommentar fra klubmedlemmer: Bordafgift bør slå igennem – Martin Margit og Lars justerede derefter 
budgettet med følgende resultat: PAR kontingent stiger med 25,- kr og Hold kontingent med 15,- kr. 
 
På GF blev derefter vedtaget følgende ændringer:  
 
Kontingentsatser for sæson 2025/2026 – vedtaget på GF 10. april 2025 

 Primær medlem Klubmedlem Passiv 
PAR/spilleaften (ma eller tors) 200 kr 200 kr 0 kr 
HOLD/spilleaften (ma eller tors) 150 kr 150 kr 0 kr 
Passiv 0 kr 0 kr 55 kr 
Kontingent DBF 
Tvungen v. medlemskab 

 
345 kr 

 
85 kr 

 
345 kr 

 
Ændret regnskab – budget 2025/2026 for 2 konti: 30 og 31 

Udgifter Konto Tekst Budget 2025-2026 
Arrangement 1 30 Generalforsamling 2.250 
Arrangement 2 31 Juleafslutning 3.000 

   
Og under Evt på GF: tak til Margit – godt 29 år.  
 
På GF var der forkert opgørelse af mandags præmie uddeling til multi hold: Alle 2’er fik vin. Det skulle 
kun være 1’ere – i alt 6 flasker vin blev delt forkert ud.  
Der ligger 6 underskrevne diplomer i bridgeskabet klar til: Bjørn og Arne, Bitten og Jørgen, Martin og 
Thomas. (inkl vin).    
 
Kommunen kræver at få kopi af bridge regnskabet 2024-2025 underskrevet af alle fra bestyrelsen.  
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Vedr 4b) Distriks GF  
Resultat: Lars Thymark og Jan Petersen deltager onsdag d. 7. maj kl 19 i Slagelse bridgecenter.  
 
Vedr 4c) Status tilmelding til næste sæson. 
Resultat: I alt ca. 40 har indtil nu tilmeldt sig. 
                                     

5 Økonomi-status  
5a) Budget status 
 
Vedr 5a) Budget status  
Resultat: 
Økonomi status er OK. I budgettet afsættes 2250,- kr ekstra til GF og 3000,- kr ekstra til 
Juleafslutning. 
 

6 Status for klubbens hjemmeside   
Resultat: Hjemmesiden kører OK. 
 

7a Nyt fra turneringslederen, bl.a. 
Turneringsform, - program   
Resultat: Begge TurneringsLedere og Margit deltager i planlægning af sommer bridge – og 
turneringslederne næste sæson  
 

7b Konstituering af bestyrelsen samt opgavefordelinger  
Resultat: 
Lars Thymark formand 
Jan Pedersen, turneringsleder torsdag 
Martin Høgh Sørensen, turneringsleder mandag 
Connie Lundqvist er Materiale ansvarlig og medlem af kaƯegruppen 
Helle Larsen er Arrangement ansvarlig    
Jane Mollerup er kasserer 
Kjeld Alfast er sekretær og næstformand 
         

8 Nyt fra medlemmer – se under pkt 10: Eventuelt 
 

9 Øvrige punkter - herunder  
Resultat: Ingen øvrige punkter. 
 

10 Eventuelt 
10a) nye præmier 
10b) Høng onsdags sommerbridge 
 
Vedr 10a) Forslag – nye præmier: Resultat: Præmie mulighederne forøges med kaffe-bønner i en periode. 
Vedr 10b) InformaƟon: der er sommerbridge hver den første onsdag- eŌermiddag i Høng - i juni, juli og 
august  
 

11 Hjemmeside info - Resultat: Kjeld sørger for udarbejdelse af sammendrag til hjemmesiden.  
 

12 Næste møde - Resultat: onsdag d. 22. oktober 2025 
 

 

 


